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Protokół Nr XXVII/1/08 
z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne 
odbytej w dniu 2 października 2008r. 

w sali narad Urzędu Gminy 
 
 Na 15 osobowy skład Rady Gminy w sesji uczestniczyło 12-tu radnych  
zgodnie z załączoną listą obecności. Nieobecni nieusprawiedliwieni: Baj Andrzej, 
Czerwonka Stanisław i Kryla Stanisław.  

 
Ponadto w obradach uczestniczyli zaproszeni Goście: 
• Wójt Gminy Jacek Chmura 
• Skarbnik Gminy Andrzej Rydzik 
• Sekretarz Gminy Grzegorz Potaczała 
• Sołtysi z terenu gminy 
• Pełnomocnik Wójta Gminy ds. Profilaktyki UzaleŜnień Stanisław Baj 

 
Ad. 1 Otwarcie  sesji,  stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie 
protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy. 
 
Obrady XXVII sesji zwyczajnej Rady Gminy Grodzisko Dolne otworzył 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Gdański. Przewodniczący Rady przywitał 
zaproszonych Gości oraz Radnych. 
 Na podstawie listy obecności radnych (stanowiącej załącznik do protokołu) 
przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad: na skład Rady 15 – 
radnych, w sesji uczestniczyło 12- radnych. 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie protokół z ostatniej sesji Rady 
Gminy odbytej w dniu 19 września br. Wszyscy radni głosowali za przyjęciem 
protokołu (12 głosów za). 
 
 Prowadzący obrady zapoznał radnych z projektem porządku obrad. 
Wójt Gminy zwrócił się o wniesienie do porządku obrad dodatkowych punktów: 
„8. Podjęcie uchwał : 
a) w sprawie uchwalenia I zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Grodzisko Dolne 
b) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Nr 
1/2008r. w gminie Grodzisko Dolne 
9.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy 
Grodzisko Dolne. 
10. Przedstawienie informacji o realizacji obowiązku składania oświadczeń 
majątkowych za 2007r.”  
Nie zgłoszono innych wniosków. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek Wójta Gminy. 
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W głosowaniu wzięło udział 12-radnych. Wynik głosowania: 12 głosów za 
przyjęciem wniosku Wójta Gminy. 
 
Porządek obrad sesji (po przyjęciu dodatkowych punktów) : 
 
1. Otwarcie  sesji,  stwierdzenie prawomocności obrad oraz przyjęcie protokołu  
    z poprzedniej sesji Rady Gminy. 
2. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
3. Dokonanie zmian w budŜecie gminy na rok bieŜący. 
4. Ocena realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  
    Alkoholowych za 8 m-cy br. 
5. Gospodarka mieniem komunalnym gminy. 
6. Zapoznanie się z sytuacją w rolnictwie. 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XVI/95/99 Rady Gminy Grodzisko 
     Dolne z dnia 16 grudnia 1999r. dotyczącą ustalenia opłat za usługi w zakresie 
     usuwania  i unieszkodliwiania stałych odpadów komunalnych. 
8. Podjęcie uchwał : 
    a) w sprawie uchwalenia I zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
    zagospodarowania przestrzennego gminy Grodzisko Dolne, 
    b) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
    Nr 1/2008r. w gminie Grodzisko Dolne. 
9.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy 
    Grodzisko Dolne. 
10. Przedstawienie informacji o realizacji obowiązku składania oświadczeń  
      majątkowych za 2007r 
11. Zapytania i interpelacje, wolne wnioski. 
12. Sprawy róŜne  i  zakończenie XXVII sesji Rady Gminy. 
 
Ad. 2 Informacja o pracy Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
 
Z informacją z działalności za okres od 19 września br. do 1 października br. 
zapoznał radnych Wójt Gminy Jacek Chmura. 
 
Ad. 3  Dokonanie zmian w budŜecie gminy na rok bieŜący. 
 
Projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie gminy na 2008r. 
przedstawił Skarbnik Gminy Andrzej Rydzik. Przewodniczący Rady poinformował 
o pozytywnym zaopiniowaniu projektu w/w uchwały przez wszystkie komisje stałe 
Rady. Wójt Gminy omówił poszczególne propozycje zmian. Nad projektem 
uchwały nie dyskutowano. Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12-tu radnych. Za przyjęciem uchwały 
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głosowali wszyscy (12 głosów za). Uchwała nr XXVII/166/08  stanowi załącznik 
do protokołu. 
 
Ad. 4 Ocena realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych za 8 m-cy br. 
 
Pełnomocnik Wójta Gminy ds. Profilaktyki UzaleŜnień Stanisław Baj przedstawił 
informację o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 8 m-cy br. (w 
załączeniu do protokołu). 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo Fundacji „Trzeźwy Umysł” 
informujące o zakończeniu akcji „Zachowaj Trzeźwy Umysł”, uczestnikami której 
była m.in. młodzieŜ ze szkół z terenu tut. gminy. Nie zarejestrowano zgłoszeń do 
dyskusji. Przewodniczący obrad przeszedł do omawiania kolejnego punktu 
porządku obrad. 
 
Ad. 5 Gospodarka mieniem komunalnym gminy. 
 
Inspektor Maria PieniąŜek przedstawiła projekty uchwał z zakresu gospodarki 
mieniem komunalnym gminy: 
 
1) projekt uchwały  w sprawie zbycia nieruchomości gruntowej jej 
uŜytkownikowi wieczystemu –  Pani M. PieniąŜek wyjaśniła, Ŝe projekt uchwały 
dot. działek nr 3432/3 i nr 3432/4, na których jest ustanowione prawo uŜytkowania 
wieczystego dla P.P. Dziurzyńskich. Nad projektem uchwały nie dyskutowano. W 
głosowaniu wzięło udział 12-tu radnych Rady Gminy. Wynik głosowania: 12 
głosów za przyjęciem uchwały. Uchwała nr XXVII/167/08  stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
2) projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowych połoŜonych w 
Zmysłówce – Pani M. PieniąŜek wyjaśniła, Ŝe projekt uchwały dotyczy 
nieruchomości o numerach 174/1, 174/2 174/3, 245. Działki te będą sprzedawane 
w drodze przetargu.  
Radny Stanisław Nicpoń wnioskował o przeznaczenie środków uzyskanych ze 
sprzedaŜy tych nieruchomości na potrzeby sołectwa Zmysłówka.  
Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe będzie to moŜliwe, ale w przypadku sprzedania 
nieruchomości po śp. P. Bartniku. Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały 
pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12-tu radnych. Za przyjęciem 
uchwały głosowali wszyscy radni (12). Uchwała nr XXVII/168/08  stanowi 
załącznik do protokołu. 
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3) projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości gruntowych połoŜonych w 
Zmysłówce. M. PieniąŜek wyjaśniła, Ŝe plan zbycia dotyczy działek nr.nr: 213, 
235, 316, 245, 206 wraz z budynkiem mieszkalnym i budynkiem gospodarczym. 
Nadmieniła, Ŝe nieruchomości te będą sprzedane w drodze przetargu.  
Radny Stanisław Kubis powiedział, Ŝe Pan Bechta do końca opiekował się śp. 
Panem Bartnikiem i to on powinien dziedziczyć tę nieruchomość. 
Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe gmina nabyła prawo do tej nieruchomości na mocy 
wyroku sądowego i nie ma co teraz o tym dyskutować.  
W głosowaniu wzięło udział 12-tu radnych. Za przyjęciem uchwały głosowali 
wszyscy radni (12). Uchwała nr XXVII/169/08  stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 7  Zapoznanie się z sytuacją w rolnictwie. 
Inspektor Kazimierz Stopyra przedstawił informację o aktualnej sytuacji w 
rolnictwie na terenie gminy.  
Radny Stanisław Ryfa w czarnych kolorach przedstawił aktualną i przyszłą 
sytuację rolnictwa w Polsce. Powiedział, Ŝe polityka Rządu jest taka, Ŝe niedługo 
rolników nie będzie stać na nawozy, środki ochrony roślin czy olej napędowy do 
ciągników. Nie będzie ich stać teŜ na węgiel, opłaty za prąd i wieczorami trzeba 
będzie siedzieć przy świeczkach. 
Nie było więcej zgłoszeń do dyskusji. 
 
Ad. 8 Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XVI/95/99 
Rady Gminy Grodzisko Dolne z dnia 16 grudnia 1999r. dotyczącą ustalenia 
opłat zasługi w zakresie usuwania i unieszkodliwiania stałych odpadów 
komunalnych. 
Wójt Gminy mgr Jacek Chmura wyjaśnił, Ŝe wnioskowany do podjęcia projekt 
uchwały porządkuje przepisy regulujące sprawy opłat za usuwanie odpadów 
komunalnych tj. wyłącza z opłat osoby wymeldowane czasowo. 
Nad projektem uchwały nie dyskutowano. Przewodniczący obrad przedstawił 
projekt omawianej uchwały. W głosowaniu udział wzięło 12-tu radnych. Wynik 
głosowania – 12 głosów za przyjęciem uchwały nr XXVII/170/08  stanowiącej 
załącznik do protokołu.  
  
Ad.8 Podjęcie uchwał : 
a) w sprawie uchwalenia I zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Grodzisko Dolne, 
b) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Nr 1/2008r. w gminie Grodzisko Dolne. 
 
Ad. 8a Projekt uchwały w sprawie uchwalenia I zmiany studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Grodzisko Dolne przedstawił 
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Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  
Adam Czerwonka. 
Nad projektem uchwały nie dyskutowano. W głosowaniu wzięło udział 11-tu 
radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 11-tu radnych. Uchwała nr 
XXVII/171/08  stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 8b Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Nr 1/2008r. w gminie Grodzisko Dolne 
przedstawił Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska  Adam Czerwonka. 
W powyŜszej sprawie głos zabierali: 

• Wójt Gminy Jacek Chmura omówił przebieg prac nad opracowaniem planu 
zagospodarownia terenów obok zbiornika wodnego „Czyste”. Wszystkie 
propozycje zagospodarowania zostały przedyskutowane z właścicielami 
działek i nie powinno teraz być wątpliwości co do przeznaczenia 
poszczególnej działki obok zbiornika „Czyste”. 

• Pani mgr inŜ. Janina Gorczak omówiła poszczególne etapy pracy nad 
opracowaniem planu oraz tryb postępowania obowiązujący przy uchwalaniu 
planu zagospodarowania,  zgodny z postanowieniami ustawy o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym. 

• Radny Feliks Joniec zwrócił uwagę, Ŝe zapisy w planach mówią o 
niedopuszczalności budowy obiektów małej infrastruktury tj. place zabaw, 
baseny dla dzieci - przy zabudowie mieszkaniowej. 

• Radny Stanisław Ryfa zapytał: Czy jest dopuszczalna budowa budynków z 
materiałów mieszanych tj. tak, Ŝeby część budynku była murowana, a część 
drewniana? 

• Pani Gorczak odpowiedziała, Ŝe jest to moŜliwe. Odpowiedziała równieŜ 
radnemu F. Joniec, Ŝe przedłoŜony projekt planu dopuszcza budowę 
obiektów małej infrastruktury na działkach zabudowy mieszkaniowej. 

Po wyczerpaniu listy dyskutantów, Przewodniczący obrad przystąpił do 
przegłosowania projektu omawianej uchwały. W głosowaniu wzięło udział 12-
tu radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 12-tu radnych. Uchwała  
nr XXVII/172/08  stanowi załącznik do protokołu. 

 
Ad. 9  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy 
Grodzisko Dolne. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w powyŜszej sprawie. 
Poinformował obecnych na sesji, Ŝe proponowana regulacja wynagrodzenia Wójta 
Gminy polega jedynie na zmianie poszczególnych składników jego wynagrodzenia 
i ich dostosowaniu do aktualnie obowiązujących przepisów - nie daje efektywnego 
wzrostu wynagrodzenia. Powiedział, Ŝe projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez wszystkie komisje stałe Rady Gminy. 
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W powyŜszej sprawie głos zabierali: 
• Wójt Gminy przedstawił swoje stanowisko w sprawie podwyŜki swojego 

wynagrodzenia: JeŜeli zmieniły się przepisy regulujące sprawy 
wynagradzania, to naleŜy je usankcjonować, ale bez efektywnego wzrostu 
wynagrodzenia. Chodzi o to, Ŝeby inspekcja pracy czy kontrola RIO nie 
mogły stwierdzić naruszenia przepisów prawnych.  

• Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Teresa Gałusza powiedziała, Ŝe 
wynagrodzenie Wójta Gminy zostało ustalone na początku kadencji i od tego 
czasu nie było zmieniane. Zaproponowała podwyŜszenie wynagrodzenia 
Wójta Gminy o wskaźnik inflacji za 2 lata tj. o 10%. Nadmieniła, Ŝe o tyle 
wzrosły za ostatnie dwa lata wynagrodzenia pracowników Urzędu Gminy. 

• Radny Stanisław Hospod – zaproponował podwyŜszenie wynagrodzenia 
Wójta Gminy przynajmniej o wysokość inflacji. Zaznaczył, Ŝe podana w 
uchwale z 2006r. wysokość wynagrodzenia stanowi wynagrodzenie brutto 
tzn. Ŝe duŜą część wynagrodzenia pochłaniają podatki. 

• Przewodniczący Komisji BudŜetu i Finansów Józef Mścisz poparł wniosek 
radnej T. Gałusza o przyznanie Wójtowi Gminy podwyŜki. 

• Wiceprzewodnicząca Rady Gminy T. Gałusza powiedziała, Ŝe niekoniecznie 
trzeba taką uchwałę podejmować na dzisiejszej sesji. NaleŜy tę sprawę 
przedyskutować. 

• Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Kubis opowiedział się za 
podwyŜszeniem Wójtowi Gminy wynagrodzenia o procent inflacji. 

• Wójt Gminy kategorycznie sprzeciwił się podwyŜszaniu swojego 
wynagrodzenia. Powiedział, Ŝe jego decyzja jest ostateczna i poprosił  

    uszanowanie jego woli. Podziękował za uznanie dla jego pracy.  
    Zaznaczył jednak, Ŝe uzyskane efekty są nie tylko jego zasługą, ale i innych 
    osób wspierających jego starania o pozabudŜetowe środki finansowe tj. Posła 
    na Sejm RP Zbigniewa Rynasiewicza, Dyrektorów Wydziałów Urzędu 
    Wojewódzkiego i Urzędu Marszałkowskiego oraz innych Ŝyczliwych osób. 
Przewodniczący obrad, szanując wolę Wójta Gminy, poddał pod głosowanie 
projekt uchwały w pierwotnej wersji. W głosowaniu wzięło udział 12-tu 
radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało 9-ciu radnych Rady Gminy, 2-ch 
było przeciwnych, 1 wstrzymał się od głosu. Uchwała nr XXVII/173/08  została 
przyjęta i stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 10 Przedstawienie informacji o realizacji obowiązku składania oświadczeń 
majątkowych za 2007r.  
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił: 
1) przygotowaną przez siebie  informację o wywiązaniu się radnych Rady Gminy z 
obowiązku składania oświadczeń majątkowych za 2007r. oraz pismo Naczelnika 
Urzędu Skarbowego w LeŜajsku w powyŜszej sprawie. 



 
Protokół Nr XXVII/1/08 z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne odbytej w dniu 2 października 2008r. 

w sali narad Urzędu Gminy 
str. 7 z 9 

2) informację Wojewody Podkarpackiego o wywiązaniu się Wójta Gminy Jacka 
Chmury i Przewodniczącego Rady Gminy Jerzego Gdańskiego z obowiązku 
złoŜenia oświadczenia majątkowego za 2007r. 
Sekretarz Gminy Grzegorz Potaczała w imieniu Wójta Gminy przedstawił 
informację o wywiązaniu się z obowiązku składania oświadczeń majątkowych za 
2007r. przez pracowników Urzędu Gminy oraz kierowników gminnych jednostek 
organizacyjnych oraz pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w LeŜajsku w 
powyŜszej sprawie. 
 
Ad. 11 Zapytania i interpelacje, wolne wnioski. 

• Radny Józef Mścisz zapytał: Czy moŜna juŜ zabrać bramki z boiska przy 
Szkole w Grodzisku Dolnym? 

• Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe bramki są juŜ wykopane i moŜna je zabrać, ale 
trzeba je odpowiednio zabezpieczyć przy ustawianiu na boisku w 
Chodaczowie. 

• Radny Stanisław Kubis zwrócił uwagę, Ŝe Nadleśnictwo przewozi duŜe 
ilości drzewa z okolicznych lasów i rozbija drogi na Opaleniskach i Podlesiu. 

• Wójt Gminy udzielił odpowiedzi radnemu St. Kubisowi. Powiedział, Ŝe 
jeŜeli przewóz drzewa jest duŜym problemem, to moŜe podjąć rozmowy z 
podmiotami dokonującymi przewozu, ale trzeba podejść do tego rozwaŜnie, 
bo nie moŜemy zamykać się w swoim środowisku. 

• Radny Stanisław Nicpoń zapytał o remont drogi na Podlesiu. 
• Wójt Gminy wyjaśnił, Ŝe droga ta jest uwzględniona w projekcie złoŜonym 

przez powiat i jeŜeli wniosek uzyska dofinansowanie, to droga będzie 
remontowana w 2010 roku. 

• Radny Feliks Joniec powiedział, ze kiedyś funkcjonowały jednorazowe lub 
stałe zezwolenia na prawo uŜytkowania drogi pojazdami ponad 
dopuszczalny tonaŜ, za odpowiednią opłatą. MoŜe zastosować ten przepis do 
samochodów przewoŜących drzewo w Nadleśnictwie. 

• Przewodniczący Rady Gminy podziękował Posłowi na Sejm RP Panu 
Zbigniewowi Rynasiewiczowi za pomoc w pozyskaniu dodatkowych 
środków na wykonanie dróg poscaleniowych (220 tys. zł). 

• Sołtys Bechta zwrócił się z prośbą o remont drogi „przez las”, bo po 
deszczach mieszkańcy nie mogą po niej przejechać. 

• Wójt Gminy: Droga ta prowadzi do trzech zabudowań, a koszt  remontu 
200m tej drogi to ok. 50 tys. zł. JeŜeli uda się sprzedać nieruchomość po śp. 
P. Bartniku, to uzyskane środki zostaną przeznaczone na remont tej drogi. 

• Radny Stanisław Ryfa zgłosił następujące sprawy: 
1) mieszkańcy Wesołej zgłosili, Ŝe na łuku drogi k. Kojdra jest wysypany  
kamień, co stwarza zagroŜenie dla bezpieczeństwa na drodze, 
2) na drodze „Na Rynasiewicza” są większe doły niŜ były przed remontem. 
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• Sołtys Tadeusz Krajewski interweniował w sprawach: 
    1)  remontu drogi tzw. „kombajnowej” w Grodzisku Dolnym. Miała być 
     naprawiona, a nic nie zostało zrobione.  
   2) na drodze za mostem w kierunku Opalenisk jest wyrwa zagraŜająca  
      bezpieczeństwu. 
• Radny Stanisław Ryfa zapytał: Czy coś wiadomo na temat drogi k. Piroga? 
• Wójt Gminy odpowiedział, Ŝe nie było jeszcze rozstrzygnięcia po wniesieniu 

przez Pana Piroga odwołania do drugiej instancji. 
• Radny Józef Mścisz  zwrócił uwagę na stan dróg gminnych po 

przeprowadzonych remontach. Po pierwszym deszczu są w jeszcze gorszym 
stanie niŜ przed remontem. Doły są jeszcze większe. MoŜe trzeba przyjąć 
inną technologię remontu, bo są to pieniądze wyrzucone w błoto. 

• Wójt Gminy powiedział, Ŝe we wszystkich okolicznych gminach stosuje się 
ten sam kamień do remontu dróg gminnych. W najbliŜszym czasie nie będzie 
nas stać na robienie dróg w technologii podwójnego skropienia. Trzeba się 
zastanowić, czy naprawiamy więcej dróg, czy robimy jedną, ale w 
technologii podwójnego skropienia. 

• Przewodniczący Rady Gminy przedstawił Radzie Gminy wniosek sołtysów z 
terenu gminy w sprawie zmiany finansowania pracy sołtysów. Ich zdaniem 
inkaso nie jest adekwatną formą gratyfikacji za pracę sołtysa. Lepszą formą 
było by stałe wynagrodzenie. 
Zwrócił się do radnych i sołtysów o wypowiedzi na ten temat. 
Radny Stanisław Ryfa powiedział, Ŝe duŜo ludzi płaci podatek w kasie 
Urzędu Gminy lub w banku. 
Wójt Gminy zauwaŜył, Ŝe mieszkańcy sołectwa doceniając pracę sołtysa 
powinni wpłacać podatek u niego. 
Sołtys Monika Ślanda – zaproponowała wynagradzanie sołtysa za 
rozniesione nakazy płatnicze. 
Sołtys Krupa – pierwsza rata podatku jest większa, bo wielu podatników 
wpłaca całość podatku, ale pozostałe raty są tak małe, Ŝe za inkaso sołtysi 
małych sołectw dostają grosze. 
Sołtys Tadeusz Krajewski – w Grodzisku Dolnym większość ludzi płaci 
podatek w kasie Urzędu Gminy, ale nakazy musi roznieść sołtys, za co nie 
otrzymuje Ŝadnego wynagrodzenia. 
Wójt Gminy powiedział, Ŝe ten temat trzeba przedyskutować i wybrać 
najlepsze rozwiązanie. Oczywiście nie jest moŜliwe drastyczne zwiększenie 
środków na inkaso podatków.   

 
Ad. 12 Sprawy róŜne i  zakończenie XXVII sesji Rady Gminy. 
Wójt Gminy poinformował obecnych na sesji o przyznaniu przez Urząd 
Marszałkowski dodatkowych środków na drogi dojazdowe do pól (po scaleniu). 
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Zwrócił się z prośbą do radnych i sołtysów z Laszczyn i Chodaczowa o dotarcie do 
właścicieli posesji z umowami o wejście w teren w związku z wykonaniem 
oświetlenia ulicznego. 
W imieniu Starosty LeŜajskiego przekazał na ręce sołtysów podziękowania dla 
delegacji wieńcowych za udział w DoŜynkach Powiatowych.. 
Przewodniczący Rady Gminy zabral głos w następujących sprawach: 
1) odczytał pismo Dyrektora Muzeum Ziemi LeŜajskiej, w którym składa 
podziękowanie za wsparcie finansowe dla działalności Muzeum. Do 
podziękowania dołączona została informacja o dotychczas zorganizowanych 
wystawach i innych imprezach kulturalnych oraz o planach na przyszłość. 
2) w imieniu Dyrekcji Szkół z terenu gminy zwrócił się do Rady Gminy o 
zabezpieczenie większych środków na doposaŜenie przedszkoli przy okazji 
uchwalania budŜetów placówek oświatowych.  
Sołtys Podlesia Stanisław Czech poruszył dwie sprawy: 
1) szkoła podstawowa powinna być otwarta po godzinach nauczania, 
2) zgłosił konieczność odkrzaczenia poboczy dróg (Bartniczej i Koziej). 
Wójt Gminy udzielił odpowiedzi sołtysowi Podlesia: 
Ad. 1) sprawa otwarcia szkół po godzinach powinna być dogadana między 
rodzicami a dyrekcją szkoły. W okresie zimowym powinno się udostępniać 
pomieszczenia szkolne nie tylko dzieciom, ale i wszystkim mieszkańcom. Szkoły 
są obiektami publicznymi utrzymywanymi ze środków budŜetu gminy. 
Ad. 2) pobocza dróg będą sukcesywnie odkrzaczane. 
 Wobec wyczerpania lity mówców w punkcie 11, jak równieŜ zrealizowania 
wszystkich punktów porządku obrad – Przewodniczący obrad zamknął obrady 
XXVII sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne (godz. 13.25). 
 
Obrady protokołowała:                                 Obradom przewodniczył: 
 
     Janina Rydzik                                                Jerzy Gdański 
 
 
 
 
 
 
 
 


